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Začiatkom jari tohto roku sme sa pustili  do opravy a renovácie nášho 
hasičského  automobilu.  Nakoľko  vozidlo,  ktoré  sme dostali  od HaZZ 

Sabinov nevyzeralo vábivo ale bolo po mechanickej stránke v lepšom 
stave ako naše pôvodné auto. Trvalo nám niekoľko dlhých sobôt kým 
sme ho dali do pohybu. S náhradnými dielmi sme nemali a ani nemáme 
problém nakoľko máme k dispozícii ešte jedno auto.
Na  vozidle  prebehla  výmena  a  oprava palivového systému,  oprava 
vzduchového systému a bŕzd, úprava elektroinštalácie ...
Po týchto úkonoch prebehla skúšobná jazda a doladenie nedostatkov, 
ktoré sa objavili počas tejto jazdy.
Potom  sa  na  vozidle  začali  karosárske  práce  pod  vedením  Milana 
Korema člena DHZ Drienov a majiteľa firmy MK-Servis, ktorý poskytol 
aj  priestory  svojho  dvora  na  vykonanie  týchto  prác.  Mnoho  častí  na 
tomto vozidle bolo značne poznačených koróziou, tak napríklad museli 
sme vyrobiť a následne vymeniť oblúky predných blatníkov, to isté sme 
podnikli  aj  s dverami  na  nadstavbe  a zadnou  časťou  nadstavby.  Po 
odstránení korózie a obrúsení celej karosérie prišlo na rad jej striekanie 
kvalitnou farbou. Po nastriekaní sme karosériu skompletizovali. Na auto 
pribudol  nový zábleskový maják,  ktorý nahradil  starý rotačný nakoľko 
ten už nesplňoval predpísanú svetelnú normu. Ako posledné na naše 
auto  pribudli  reflexné  nápisy  ktoré  podľa  môjho  návrhu  vyhotovila 
a následne aplikovala firma Tampex Prešov.   
Týmto  by  som  sa chcel  poďakovať  hlavne vedeniu  obecného  úradu 
obce Drienov za poskytnutie nemalých finančných prostriedkov na túto 
renováciu a za veľmi dobrú spoluprácu s DHZ Drienov.

Michael Jurek, člen DHZ Drienov

Renovácia hasičského auta alebo „Never ending story„

Končí leto, deťom ubehli prázdniny. Drienovčanom už tradične čas 
dovoleniek    znepríjemnili  záplavy.  Ako  prebiehali  a aké  škody 
napáchali tie tohtoročné?
V dôsledku prudkých dažďov sa zvýšila hladina Torysy. Boli zaplavené 
obytné domy na uliciach Májová, Mlynská a Okružná pri starom moste 
medzi obcami Drienov a Ličartovce. Voda zaplavila pivnice a suterény 
deviatich  domov  na  ulici  Okružnej  a jedenástich  domov  na  ulici 
Mlynskej.  Cez  miestne  komunikácie  sa  voda  nedostala  a domy  na 
druhej strane ohrozené neboli.  Na moste cez rieku sa v noci z 23. na 
24.  júla  asi  o 23.oo  hod.  naplavili  uvoľnené kmene stromov  a utvorili 
ostrov, ktorý zahatil prietok jednou komorou mosta a hlavný tok v dĺžke 
asi 70 m. Voda pretekala čiastočne pôvodným korytom, čiastočne lúkou 
po  pravej  strane  a potom  pravou  komorou  mosta.  Hrozilo 
nebezpečenstvo,  že  sa  zahatí  aj  pravá  komora  mosta,  hladina  sa 
vzduje a zaplaví Okružnú ulicu priamo, vybrežením ešte pred mostom. 
Hladina vody pri moste kulminovala ráno 24.7. o 9.oo hod. O 12.oo hod. 
sme zaznamenali pokles hladiny. Do 18.oo hod  hladina klesla o 40 cm 
a vyššie  už  našťastie  nevystúpila.  Vyhlásený  III.  stupeň  povodňovej 
aktivity bol odvolaný až 31.7.2008, keď spevnením ochranného valu na 

ľavej strane Torysy pod mostom na Ličartovce a opravou poškodeného 
úseku ochranného valu pominulo bezprostredné ohrozenie občanov a 
ich majetku. 
Povodeň poškodila priepust na ceste medzi Drienovom a Lemešanami 
v dôsledku čoho bola na desať dní úplne zastavená premávka na tejto 
komunikáci.  To  spôsobilo  chaos  hlavne  v autobusovej  doprave. 
Okresná správa ciest v rekordne krátkom čase zabezpečila prejazdnosť 
tejto  cesty  a umožnila  obnovenie  dopravy,  za  čo  im  patrí  naše 
poďakovanie.
Občanom,   priamo  postihnutým  povodňou,  obec  zabezpečia  dovoz 
úžitkovej a pitnej vody v čase, keď mali zaplavené studne, poskytli sme 
im cisternu na vyťahanie vody zo studní a pivníc. Viem, že títo občania 
by viac uvítali výstavbu účinných protipovodňových zábran, ktoré by ich 
navždy zbavili  strachu  zo  stúpajúcej  hladiny vody v Toryse.  Na také 
riešenie  obec  prostriedky  nemá,  no  postupne  spevňujeme 
a rozširujeme ochranný val na najkritickejšom mieste na Okružnej ulici. 
Touto cestou chcem poďakovať všetkým, ktorí v čase ohrozenie podali 
pomocnú ruku.  Členom  krízového štábu obce,  členom  dobrovoľného 
hasičského  zboru  a všetkým,  ktorí  strávili  svoj  voľný  čas  pri 
zabezpečovaní záchranných prác.

Pán starosta, na slovíčko...

Pán učiteľ, ďakujeme Vám
Vieme, že sú Vám cudzie oslavy a okázalosť, ale snáď nám odpustíte toto malé anonymné vyznanie.

Učiteľstvo nie je povolanie, je to poslanie. Vy ste boli, a pre mnohých ešte ste,  poslom, ktorý hlása, že žiť 
treba s láskou v srdci, úsmevom na tvári a pesničkou na perách. Že ste to nikdy nepovedali? Nebolo treba. 
Že nás máte rád, to sme vycítili. Že ste mali rád svoju prácu, o tom svedčili vyučovacie hodiny, na ktorých 
ani najväčší ignoranti nezívali od nudy. Smiech bol súčasťou učenia, tobôž, keď sme nacvičovali divadlá, či 
vykladali vtipy na školských výletoch. Mimochodom, výlety. Naučili sme sa na nich viac pesničiek, ako na 
hudobnej výchove. Čo ste nás to vlastne učili? Učili ste nás počítať a žiť.

Pán učiteľ, teraz, keď  sa dožívate takého pekného veku, my, všetci Vaši žiaci, posielame k Vám poslíčka 
so slovami vďaky, uznania a želaním dobrého zdravia a radosti zo života. Máme Vás radi.

Poďakovanie
Manželka  a  rodičia  nebohého 
Petra  Kolesára  ďakujú  bývalým 
spoluhráčom,  starostovi  obce  a 
všetkým,  ktorí  sa  podieľali  na 
myšlienke  vzniku  a  potom  na 
usporiadaní  Memoriálu  Petra 
Kolesára.  Ďakujeme  aj  všetkým 
ľuďom,  ktorí  sa  tohto  turnaja 
zúčastnili. Ešte raz veľká vďaka.
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Strana 78, Grecko kat. kostol a škola - pokračovanie, zapísané v roku 1935
Funduš (na stavbu grecko kat. kostola a školy) dal grof za vymenu 2 gbolov pri 
lemešanskom moste. Celá kostolná a školská budova stala 35 000 Kč. Zvony 
boly kúpené za kolektované peniaze. Vo svetovej válke boly sobrané. Po válke 
1927 – 29 boly pomocou sbierok i z Ameriky opäť zadovážené. Ich škála je „b“ 
dur. Najväčší je Dionéz, menší Františka a najmenší Michal. Veľký oltár a lavice 
zakúpili  veriaci.  Oltár  P.  Márie  zakupila  Mária  Gočová  z Košíc,  oltár  Sv. 
Mikolaja Andrej Sabol, Antónkov Juraj Sokol, zastavy vd. Františková Stašková 
a Ján Sokol, chovan, obrazy Andrej Staško, nositeľný oltár, obraz št. učiteľka 
Oľga  Demjančíková,  oltár  a krstiteľničky  na  pamiatku  grófa  a grófky  grkat. 
veriaci.
Pri prevadzani stavby kostola, za oddanu prácu, bývalý miklušovský dek. farár 
Ján Kello dostal na pamiatku od grof. Františky zlaté hodinky. Roku 1906-om 
bol odhalený obraz neb. grof. Františky, vtedy sa posvätili i nové zvony. Jak pri 
odháleni,  tak  pri  posväcke  kostola  veľkú  účasť  brali  šarišskí  notabilisti 
(dženbrici?,  statkári)  Obed pre prítomných v 4-och miestnostiach  bol  davaný 
v grkat. rkat a v obecnom dome. Pri obede pekne spieval grkat. chor, začo od 
biskupa školské deti do dárku dostali 100 Kč, z čoho sa kúpila pre každé dieťa 
modlitobná  knižka  a 20  kus.  nástenné  tabuľky  ku  vyučovaniu  jazyka.  Grof 
mienil  Alexandra Demjančíka uč. školy poslať na hudobný konservatorium do 
Pešti  a 2 deti  Michala Pavúka a Annu Havrilovú za učiteľa  a učiteľku vyučiť, 
lenže behom roka grof zomrel a do testamentu nedopísal a takto tých všetko 
mynulo. Jak zariadenie kostola tiež i zvony na iniciativu Alex. Demjančíka sp. 
školy boly zadovážené.

Stalo sa nestalo v Drienove 
Miniatúrky zo života
Naša rodina sa prisťahovala do Drienova, keď som mal osem rokov. Vôbec 
som nemal problém zapadnúť medzi tunajšie deti. Absolvoval som všetky 
lapajstvá, ktorých sa chlapci mojej vekovej kategórie v našej lokalite dopustili, 
Ale, predchádzala tomu nenápadná skúška, čo znesiem, či nie som bojko. 
Vymysleli si na mňa rafinovanú a z pohľadu dospelého dosť krutú vec. Veď 
posúďte sami:
V tej dobe bolo úplne normálne, že záhrady patrili všetkým deťom. Drevené 
ploty, biedne „štachitki“ neboli pre nás žiadnou zábranou, aby sme denne 
nezbrázdili okolité sady a nenakŕmili  sa skôr dozrievajúcim ako dozretým 
ovocím. Mohlo mi byť podozrivé, že ma do jednej z blízkych záhrad poslali 
kamaráti na orechy samého, no naletel som.  Ešte som pred preskočením plota 
hlasno zabrechal, či  z nejakého úkrytu  nevybehne  pes, o ktorom neviem, ale 
nestalo sa nič, tak som pokojne dobehol pod obrovský strom, rastúci neveľmi 
ďaleko od domu a vyliezol som naň, aby som otriasol nejaké orechy. Spokojný 
so svojou prácou som skočil z konára a keď som sa dvíhal zo zeme a pozrel 
smerom k domu, uvidel som niečo, čo mi vyrazilo dych a v prvej chvíli ma úplne 
znehybnelo. Krvi by sa vo mne nebol dorezal. Od domu kráčala smerom ku 
mne obrovská čierna postava, významne  mlčiaca, ale o to strašidelnejšia. Ani 
netuším, ako som sa v tom strachu odlepil od zeme a začal preskakovať ploty. 
Spamätal som sa až vtedy, keď som dorazil k chlapcom, ktorí sa rehotali ako 
diví. Oni všetci vedeli, že v dome býva invalid, vysoký tmavý chlapisko, ktorý sa 
na verejnosti ukazuje málo a preto  sa holí len zriedka. Jeho zjav, aj keď nikomu 
neubližoval, mohol  vzbudzovať u nevedomých, ako som bol vtedy ja, 
zaujímavé reakcie.
Nuž,  takto  dopadla  moja  prijímacia  skúška  do  partie.  Skutočnosť,  že  moje 
tepláky  zostali  suché,  považovali   kamaráti  za  dostatočný  dôkaz  mojej 
statočnosti a bol som prijatý.

Z pamätnej knihy obce Drienov
Opitý  vodič  meria  krížom-
krážom  cestu,  keď  tu  pred 
ním  stojí  policajt.  Nestačil 
zareagovať  a zrazil  ho. 
Nenapadlo mu nič lepšie, ako 
nasúkať mŕtveho policajta do 
kufra a pokračovať  ďalej.  Po 
chvíli jazdy sa pred ním zjavil 
druhý  policajt.  Zase  sa  mu 
nepodarilo  zabrzdiť 
a policajta  zrazil.  Nešťastný 
dal  mŕtvolu  do  kufra  k prvej 
a začal hľadať miesto, kde by 
sa  ich  mohol  zbaviť. 
Neďaleko na poli kopal chlap 
zemiaky.  Priniesol  jedného 
mŕtveho  policajta  k nemu 
a pýta  sa:  „Prosím  Vás 
nezakopali  by  ste  tohto 
policajta?“ „Prečo nie, keď už 
som  vo  švungu?“  Chlapík 
chytro  vybral  aj  druhú 
mŕtvolu, hodil  ju  len  tak  pod 
krík a zutekal.
Keď  kopáč  zahrabal  prvého 

policajta,  išiel  si  oddýchnuť. 
A tu za chrbtom pod kríčkom 
zbadal mŕtve telo.  „Čo to je? 
Ako si sa vyhrabal?“ Rozčúlil 
sa a začal  opäť  kopať  jamu. 
Práve  dokončil 
zahrabávanie,  keď sa mu za 
chrbtom  ozve  hlas.  Človek 
v uniforme  policajta  sa  pýta: 
„Hej,  vy,  nevideli  ste  tu 
niekde  dvoch  policajtov?“ 
Preľaknutý  a napajedený 
chlapík  ho  so  zlosťou  ovalí 
motykou po hlave: „Tak čo, ja 
ťa dnes nepochovám?“

Zadychčaný  poštár  sa 
rozčuľuje  na  dedka  na 
samote:  “Už  ma  nebaví 
chodiť za vami každý mesiac 
sem,  desať  kilometrov  za 
dedinu!“  „Neštvi  ma,“ 
odpovedá mu dedko, „lebo si 
objednám aj dennú tlač!“

Bavíme sa s občasníkom

Spoločenská  kronika
Medzi nami vítame nových občiankov:

30.06. Sofia Sosová Tehelná 6 
01.07. Tamara Demeková Okružná 10 
12.07. Sabína Výrostková Žižkova 39 

K sobášu gratulujeme:

09.08. Martin Medvecko Mierova 13
a Jana Hubová Ličartovce 248 

09.08. Peter Jecuško, Prešov, ul. Októbrová 69 
a Marcela Buzogáňová Jarková 39

16.08. Ivan Záhradník, Lemešany 124
a Eva Balčáková Osloboditeľov 79

06.09. Tomáš Jurko Okružná  20
a Katarína Kmecová, Prešov, ul. 17. novembra 194 

Navždy sme sa rozlúčili: 
30.06. Matúš Kuruc, 17-roč. Žižkova 40
12.07. Mária Vancová, 87-roč. Žižkova 45
14.08. Mária Jániová, 86-roč. Jarná 5
21.08. Verona Sedláková, 92-roč. Mlynská 34
25.08. František Ivan, 63-roč. Osloboditeľov 46

Mgr. Rastislav Pribula – OXCOM, Kvetná 24, 082 04 Drienov, tel. 0908 084 383, www.oxcom.sk
Počítače, notebooky, komponenty do počítačov, tlačiarne, spotrebný materiál do tlačiarní, komplet počítačový sortiment za 
výborné ceny.  Servis  a  opravy počítačov  za  polovičné  až tretinové ceny  oproti  iným  firmám.  Zhotovenie  a  prevádzka 
internetových stránok. Realizácia menších sieti. Ponúkame aj používané značkové počítače a príslušenstvo zo zahraničných 
bánk za výborné ceny.

Na zamyslenie
Raz prišiel profesor na  hodinu. V ruke niesol igelitovú tašku. Vybral z nej veľkú 
sklenenú fľašu a položil  ju  na lavicu.  Poukladal  do nej kamene jeden vedľa 
druhého až po vrch. Pýta sa: „Je fľaša plná?“  My, že je! 
Profesor nepovedal nič, iba mlčky siahol  do tej tašky a vybral vrecko. Mal v 
ňom menšie kamienky a tie nasypal ku tým veľkým, a znova sa pýta: „Je tá 
fľaša plná?“  A my mu jednohlasne odpovedáme: „Už hej.“ 
Znovu nič nepovedal,  iba siahol  do tašky a vybral vrecúško s pieskom. Ten 
vsypal do fľaše až ju zaplnil úplne po okraj. Obrátil sa ku triede a hovorí: 
„Až teraz je plná. Tá fľaša je ako váš život a tie kamene sú podľa veľkosti tie 
dôležité veci v ňom. A piesok je to úplne nepodstatné. Keby ste dali do fľaše 
najskôr  piesok,  už by sa vám tam  nevmestil  ani  jeden kameň,  či  už väčší, 
alebo menší...“   
Zdroj :  Internet , autor neznámy

POZVÁNKANA DYŇOVÉHO KUBA
Kedy? 19. 9. 2008 o 17:00 hod.
Kde? Pri obecnom dome
Za čo? Za odmenu !!!
O koľkej? o 17.30  hod.

ČAKÁME !  Stačí prísť s  náradím ,  s    
nápadom a samozrejme s vyčistenou dyňou.

http://www.oxcom.sk/
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Koníčky. Prinášajú ľuďom relax, potešenie. U niekoho je to zberateľská 
vášeň, ktorá teší ducha, ale často odľahčuje peňaženku, u niekoho je 
to majstrovanie a výsledkom sú výrobky určené do police, ale niekedy 
aj na praktické použitie. Asi sa však zhodneme v tom, že ak sa človek 
venuje svojmu koníčku s plnou vážnosťou, nielenže v danom odbore 
získa  zaujímavé  vedomosti,  ktoré  často  súvisia  s  rôznymi  inými 
odvetviami,  ale spozná aj zaujímavých ľudí a kvalitne trávi svoj voľný 
čas.  V  našom  občasníku  vám  ponúkame  zoznámenie  sa  s 
niektorými koničkármi z nášho okolia.

Meno:   Radoslav Vaľko,  Beáta Vaľková 
Vek:     34,  33 rokov
Zamestnanie:    pracovník v doprave,   sekretárka -  asistentka
Záľuba:  Chov koní, parkúrové skákanie, príroda

1.  Chovateľstvo  koní  a jazdectvo  je  snom mnohých ľudí.  Je to však  
koníček po všetkých stránkach náročný, a preto ho napokon realizuje 
len hŕstka nadšencov. Podľahli ste mu spoločne?
Manželka  sa  venuje  koňom  a jazdeckému  športu  už  od  svojich 
juniorských rokov (16). Ja som sa dostal ku koňom trocha neskôr. Ale 
obaja sme sa spoznali  práve pri koňoch, a zdá sa, že nás to drží až 
dodnes.
2. Okrem toho, že ste členmi klubu  „SJA Sibal Prešov“, máte koníky aj  
doma. Koľko času a aký druh starostlivosti si takýto kôň vyžaduje?
Momentálne  máme  tri  kone,  kobylu  s malým  dvojmesačným 
žriebätkom a žrebca, s ktorým chodíme na preteky. Kôň a hlavne chov 
koní (a  je jedno či chov jedného koníka alebo viacerých ) si vyžaduje 
celého človeka a hlavne veľa času. Chov koní, to nie je len kŕmenie, 
čistenie  a jazdenie.  Je  to  starostlivosť  aj  o zdravie  koňa,  o čistotu 
v stajni,  o vhodnom  kŕmení,  ale  aj  o volaní  veterinára  o polnoci,  ak 
zistíte, že niečo nie je v poriadku. Koník Vám nepovie, je mi zle, tu ma 
bolí to alebo ono. Je to hlavne na chovateľovi, aby zo správania koníka 
zistil, čo mu je, alebo čo pomôže ...
3.  Pred  niekoľkými  dňami  ste  si  v pretekoch  o pohár  obce  Drienov 
premiérovo zaskákali parkúr aj u nás doma. Ako dlho ste trénovali pred  
svojim  vôbec  prvým parkúrovým štartom? V akom veku  je  najlepšie 
začať?
Začať  možno  kedykoľvek.  Naše  deti   sú  vo  veku  3r.  a 2r.  doslova 
nechcú  zísť  z koňa dole.  Ale začať  jazdiť  môžu už deti  v školskom 
veku,  dospelí,  aj  seniori,  ak  sa  na  to  cítia.      Čo  sa  týka  dĺžky 
trénovania: nejde ani tak o dĺžku trénovania ako o to rozpoznať či ten 
koník  (  príp.  jazdec  )  na  to  skákanie  má,  prípadne  do  akej  výšky 

prekážok to daná dvojica zvládne, pretože na parkúre sú len oni dvaja. 
Podstatou  samotného  jazdenia  ako  takého  je  súlad  a porozumenie 
koňa a jazdca. Ja osobne so žrebcom  trénujem od jeho troch rokov. 
Prvé preteky išiel vo veku štyroch rokov. Práve prebiehajúca jazdecká 
sezóna je jeho druhou. 
4. Spočíva  tréning iba v jazdení   a skákaní,  alebo trénujete  aj  mimo 
sedla?
Trénerom je moja manželka, jazdí dlhšie ako ja ( a aj lepšie / smiech/) 
a má aj  lepší prehľad.  Pri  tréningovom skákaní ma dôkladne sleduje 
( nielen mňa), a potom prípadne chyby spolu preberieme a snažíme sa 
ich minimalizovať. Manželka mi povie  toto a toto nerobíš správne a ja 
sa snažím  tieto chyby odstrániť. 
5. Ako všetky živé tvory, aj koníky majú asi každý svoju povahu,  jeden  
je pokojnejší, iný výbušnejší a pod.  Do akej miery závisí štýl jazdy od  
jazdca a do akej ho určuje kôň?
Je to zase o súhre jazdca a koňa.  Sú to dvaja partneri.  Ak  je  koník 
temperamentnejší,   je na jazdcovi,  aby jeho temperament  primerane 
korigoval  a zameral  a využil  ho  na  správnom  mieste  a  v pravý čas. 
Pokojnejší prípadne lenivejší koník zase potrebuje povzbudiť. Je to len 
a len  na  jazdcovi,  či  rozozná  povahu  koníka,  náladu  v daný  deň 
a primerane jeho temperament využije.
6. Je známe, že jazdci si musia udržiavať čo najnižšiu hmotnosť. Nerobí  
vám to problémy?
Nie  vôbec.   Na  udržiavanie  tej  správnej  hmotnosti  dbajú  hlavne 
dostihoví a rovinoví jazdci. Samotná váha parkúrového jazdca nie je až 
taká  dôležitá.  Parkúr  je  hlavne  o bezchybnom  prejdení  stanoveného 
počtu  prekážok  v stanovenom  čase  bez  rozdielu  váhy  toho-ktorého 
jazdca. 
7. Čím vás chovateľstvo a samotné skákanie obohacuje?
Pre nás je jazdectvo a chov koní ako taký hlavne príjemný relax úzko 
spätý s kopou príjemných aj nepríjemných starostí . Spolu s manželkou 
za osem rokov nášho nažívania s koňmi  sme sa utvrdili  v myšlienke 
jednej našej dobrej známej, ktorá hovorí, že : „ Láska ku koňom buď je, 
alebo nie je. A ak je, tak zostane v srdiečku po celý život.“
8. Čo by ste si,  v súvislosti  so svojim koníčkom, do budúcnosti  ešte  
želali ?
Do budúcnosti  by  sme  si  želali,  športovo  vypiplať  nášho  nádejného 
skokana na účasť vo vyšších stupňoch parkúrov, prípadne aj na úroveň 
Grand Prix. Radosť by bola o to väčšia,  že si koňa pripravujeme sami. 
Dúfame  tiež,  že  tohtoročná  Cena  obce  Drienov  nebola  v Drienove 
poslednou, a že budúci rok priláka ešte viac návštevníkov.
Ďakujeme Vám za rozhovor.

Koníčky - Chov koní, parkúrové skákanie, príroda

Dňa  30.  8.  2008  sa  v našej  obci  uskutočnili  jazdecké  preteky 
v parkúrovom  skákaní.  Z môjho  uhla  pohľadu  (ako  organizátora) 
môžem s plnou vážnosťou povedať, že dopadli veľmi dobre.  Pretekov 
sa  zúčastnilo  približne  50  koní  a 35  jazdcov  z Košického 
a Prešovského kraja.  Na programe boli  3 súťaže, v prvej súťaži „ZM“ 
výška prekážok  do 80 cm štartovalo 24 jazdcov,  v druhej  súťaži  „Z“ 
výška prekážok do 100 cm štartovalo 35 jazdcov a v tretej súťaži „Cena 
starostu  obce  Drienov“   výška  prekážok  do  120  cm  štartovalo  17 
jazdcov. Túto súťaž vyhral a pohár starostu obce Drienov si vyskákal 
Michal  Sibal  s koníkom  Constance  z jazdeckého  klubu  SJA  Sibal 
Prešov. 

Napriek tomu, že všetko sa pripravovalo hekticky a po prvý raz, preteky 
prebehli hladko, bez zbytočných zmätkov a nedorozumení. 
Z vyjadrenia  rozhodcovského  zboru  vyplýva,  že  preteky  sa  im 
nesmierne  páčili,  svojou  príjemnou  atmosférou.  Jedným  slovom  boli 
jednoduché, prebiehajúce v peknom športovom prostredí a na dôvažok 
prialo nám  počasie,   bola  primeraná účasť  jazdcov, aj keď divákov 
mohlo byť o niečo viac /vstup bol voľný/. 
Moje  poďakovanie  patrí  hlavne  sponzorom  tohto  podujatia  –  OÚ 
Drienov,  Bar  Korida  Drienov,  firma  Josama  Drienov,  kynologickému 
klubu Drienov,  a hlavne autorovi  myšlienky ktorý to všetko  vymyslel, 
zorganizoval,  zmenežoval  (za  mojej  výdatnej  pomoci)  a zároveň  sa 
zúčastnil  samotných  pretekov  ako  jazdec  a to  Radoslavovi  Vaľkovi 
z Drienova. 
Dúfam, že toto podujatie si  nájde aj  v našej  obci  tradíciu a teším sa 
spolu s Vami na ďalší ročník pretekov, budúci rok. 
 Organizátori podujatia: B. Vaľková, R. Vaľko

30.  august  bol  pre  Drienov  vzácne  iný.  Obohatili  ho  ušľachtilé  a 
voľnosťou  dýchajúce  zvieratá  –  kone.  Hnedé,  sivé,  biele,  hrdé, 
dôstojné, tvrdohlavé, poslušné, so zapletenými hrivami .....   a divákov 
veru  prekvapili,  keď  predviedli  svoje  majstrovstvo  v parkúrovom 
skákaní.  Viac ako 40 koní spolu s jazdcami sa snažilo prejsť parkúrom 
čo  najlepšie  a diváci  túto  úchvatnú  parádu  oceňovali  potleskom 
a zisťovali pravidlá tohto športu. „Prečo rozhodca zazvonil?“, „Prečo sa 
kôň  bojí  preskočiť?“  ,  „Škoda,  že  ho  vylúčili.“  ,  ...  rozoberali  diváci. 
Zvedaví boli nielen tí pri kolbisku, ale aj tí, ktorí prekvapene spomalili 
svoje  auto  pri  ceste  a očarení  zostali  povzbudzovať  súťažiacich. 
Krásne počasie, príjemná atmosféra, náhodné stretnutia, nové zážitky 
spríjemnili  všetkým  celý  deň.  Organizátorom,  ktorých  koníčkom  sú 
kone,  patrí  veľká  pochvala  za  úspešnú  realizáciu  skvelého  nápadu. 
Dúfajme, že bude aj pokračovanie.      Diváčka

Jazdecké preteky v Drienove
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Skončili  prázdniny nielen školské ale aj futbalové. Zdá sa, že pomohli 
nabrať sily našim futbalistom. Sezónu 2008 – 09 začali veľmi dobre, len 
aby bol aj záver sezóny taký úspešný. Začnime od najmenších.
Aj  keď  zase kvôli  vekovej  hranici  ich  mnoho odišlo  k  dorastu,  začali 
veľmi  dobre.  Víťazstvom  nad  Nemcovcami  6:0  a  R.  N.  Vsou  3:1. 
Strelcom 5 gólov proti Nemcovciam (jeden gól dal Kočan) a všetkých 3 
gólov  proti  R.  N.  Vsi  bol  Jakub  Korem.  Hoci  postavou  najmenší  ale 
výkonom najväčší na ihrisku. Žeby nám v Drienove rástol nový strelec? 
Len  aby  mu  nestúpla  sláva  do  hlavy  a  nepokračoval  v  šľapajách 
niektorých starších, ktorí sa svojim prístupom k hre a tréningom vyradili 
sami zo zostavy. V zápase v Ľuboticiach prehrali 2:1 gólom v poslednej 
minúte.  Nedarilo sa im ani  v ostatnom zápase,  keď doma prehrali  so 
Záborským  nešťastným  vlastným  gólom  0:1.  Sú zatiaľ  veľmi  mladí  a 
malí vzrastom, no veríme, že narastať budú aj výkonom aj výsledkami. 
Škoda,  že s nimi  pracuje  iba sám p.  Ján Remeta,  ktorý hlavne kvôli 
zamestnaniu sa im nemôže venovať ešte viac. Občas pomôže p. Peter 
Tomko a p. Jozef Valečko, ale čo ostatní rodičia?
Veľmi dobre začal aj dorast. Víťazstvom 1:0 nad Nemcovcami a hlavne 
v Š.  Bohdanovciach 8:0.  Aj  remíza 1:1  z Kendíc  je  výborná,  pretože 
Kendice aj  Nemcovce ašpirujú na postup.  V nedeľu sa im tiež darilo, 
keď  deklasovali  Lemešany  13:2.  Šesť  gólov  dal  Jozef  Nemec.  Práca 
trénera p. Jozefa Šarišského je badateľná. Aj pomoc p. Františka Jureka 
a p. Stanislava Cenkého je pre chlapcov povzbudením. Keby tak ešte p. 
Jozef Mroč ale aj ďalší prišli uľahčiť p. Jozefovi Šarišskému, nakoľko ten 
začal  s  p.  Jozefom  Kolesárom  pracovať  aj  s  našim  mužstvom 
dospelých.
Päť  zápasov,  päť výhier  a skóre 26:2 naše mužstvo posadili  do čela 
peletónu,  ktorý  bude  zase  trojkolový ako  minulý  ročník.  Aj  vtedy  bol 
scenár taký istý a potom prišli  zaváhania hlavne z prístupu niektorých 
hráčov.  Veríme,  že  sa  to  nebude  opakovať,  že  sa  zlepší  tréningová 
morálka, čo je základ úspechov. Pre slabú účasť na tréningoch, prestal 
mať záujem o pôsobenie pri mužstve bývalý trener p. Jozef Bujnovský. 
Dúfajme, že novovzniknuté duo trénerov p. Kolesár – p. Šarišský bude 
mať k hráčom a hráči  k nim pozitívny vzťah. Doterajšie výsledky tomu 
nasvedčujú. Výhra s Tulčíkom 2:0, s Ličartovcami 6:1, Š. Bohdanovcami 
10:1,  s Lemešanmi  2:0 a s Ľuboticami  B 6:0 ale aj strelecké preteky 
Čontofalský – Kišiday 11:8 sú pre fanúšikov veľmi lákavé. Návrat Jozefa 
Kišidaya,  a  jeho  akcie  sú  pre  mužstvo  blahodarným  oživením.  Bol 
najlepším strelcom v roku 2001 spolu s Petrom Sosom. Obidvaja dali po 
8 gólov. V roku 2002 dal 30 gólov, čo je zatiaľ  rekord. Od roku 2003 
prebral strelecké žezlo Eugen Čontofalský.  Je to hodená rukavica pre 
ostatných, hlavne pre mladých. Futbal je kolektívna hra, preto nezáleží 
na tom,  kto góly dá,  len nech ich dáme viac ako súper.  Len to nám 
zaručí postup do vyšších súťaží, kde by taká obec ako náš Drienov mala 
figurovať.  Podmienky  na  to  máme.  V  nových  šatniach  už  funguje 
elektrina  a  voda.  Ešte  posledné  kozmetické  úpravy  a  budeme  sa 
sťahovať do nového. Bodaj by sme sa sťahovali aj do vyššej súťaže.
V nedeľu sa tešíme na zápas pravdy v Žehni. Žehňa je hneď za nami na 
2. mieste. Všetkých vás pozývame. Poďme a fandením pomôžme naším 
chlapcom.              Milan Bardák

Okrsková a pohárové súťaže hasičov
V nedeľu 29. júna sa naši hasiči zúčastnili najdôležitejšej súťaže v roku 
obvodového  kola  previerok  pripravenosti  na  ihrisku  v Bretejovciach. 
Súťaže  sa  zúčastnilo  spolu  14  družstiev  z troch  okrskov.  Drienovský 
hasiči skončili v okrsku na peknom treťom mieste. Ďalšou súťažou pre 
našich hasičov bola súťaž o pohár starostu obce Drienovská Nová Ves 
v nedeľu 24. augusta.  Súťažilo  spolu 8 družstiev,  my sme skončili  na 
lichotivom 5. mieste. Poslednou tohtoročnou súťažou bola pre nás súťaž 
o pohár starostu obce Žehňa v nedeľu 7. septembra. Na tejto súťaži nás 
trochu opustila šťastena, najprv nám zlyhala technika a potom trochu aj 
slabšia pripravenosť  mužstva.  Na záver sa chcem poďakovať  celému 
družstvu  Drienovských  hasičov,  to  čo  nám  nevyšlo  v hasičských 
súťažiach sme mali vynahradené na futbalovom turnaji o pohár starostu 
obce Drienov, ktorý naši hasiči po prvýkrát v histórii tohto turnaja vyhrali. 
Pevne verím, že v takej tradícii budeme pokračovať aj na budúci rok či 
už v hasičine alebo v iných športoch.
Stanislav Jurek, predseda DHZ Drienov

Povodne očami našich hasičov
Tento rok neminuli povodne ani našu obec. Naši členovia pomáhali pri 
zmierňovaní  následkov  týchto  povodní  či  pri  odstraňovaní  nánosov 
dreva na  moste  smerom  na Ličartovce,  dovozom  čistej  vody,  ťahaní 
studní  atď...  Týmto  spôsobom  chceme  oznámiť  našim  „tiež“ 
spoluobčanom,  že  je  to  dobrovoľná  činnosť  robili  sme  to  vo svojom 
osobnom voľne pre dobro obce.
Hasiči Drienov

FUTBAL - NAJMENŠÍ JE NAJVÄČŠÍ!
Keď  leto  končí,  my  začíname.  Meteorológovia  nám  sľubujú  teplú 
a slnečnú jeseň a my veríme, že taký bude aj náš školský rok. Školský 
vzdelávací program Škola pre Teba – Sila je v tíme, to je ambícia našej 
tohtoročnej práce. Dobrý tím, teplý a slnečný duch školy, posúvanie na 
priamke kvality.
Veľa  sa  nám  školákom  nasľubovalo  o podpore  pri  otvorení  školskej 
reformy,  veľa  sa,  žiaľ,  opäť  nestihlo  dodržať.  Prekvapiť  nás  to 
neprekvapilo,  tešiť  nás  to  ale  neteší.  Vzdelanie  je  priorita,  to  síce 
v pravidelných intervaloch počuť vždy znova a znova, realita však nielen 
pokrivkáva, ale riadne kríva. 
Hoci  už  aj  sľuby  končia,  očakáva  sa  od  nás  pedagógov,  že  vždy 
preradíme  na  vyššiu  rýchlosť.  Nemôžem  hovoriť  za  všetkých,  no 
poznám  drienovských učiteľov.  Áno,  ešte  stále  nás  to baví.  Nie,  nie 
plané sľuby a márne nádeje,  nie hektické naháňanie včerajšieho dňa, 
nie nadmerné papierovanie, nepodstatný balast. Deti, tie naše!  Jasné, 
vedia vytočiť, veď to poznáte ako rodičia či susedia. Hej, nie raz sa im 
nič nechce, nie ešte učiť. Veru, neraz všetko ofrflú, skritizujú... Poslali 
ste ich na prázdniny k babke či do tábora? Nevideli ste ich niekoľko dní 
a  začali  Vám  chýbať?  Nečakane  Vás  príjemne  prekvapili?  A to  je 
presne ono! To je voda, čo nás učiteľov drží. 
V novom školskom  roku nás čaká príprava školských programov pre 
ďalšie  ročníky,  druhý  a šiesty,  uvítame  preto  nápady,  názory 
i skúsenosti  s prvým a piatym  ročníkom.  Radi  by  sme  pripravili  nový 
priestor  pre novú modernú multimediálnu učebňu.  Otvorili  sme desať 
tried 1. – 9. ročníka a školský klub detí, ktorý ponúka jedno oddelenie 
školskej  družiny  a oddelenie  záujmového  vzdelávania  -  záujmové 
krúžky.  Školské  stravovanie  bude v prípade  záujmu  opäť  realizovať 
mliečny  program.  Informácie  o našej  práci  budeme  zverejňovať  v 
školskom časopise Drienka i prostredníctvom školskej webovej stránky: 
www.zsdrienov.edupage.org. 
V závere  školského  roka 2007/2008  sme  splnili  všetky  podmienky  a 
získali certifikát ŠKOLA PRIATEĽSKÁ DEŤOM. Želáme nám všetkým, 
aby bol školský rok 2008/2009 úspešný a vzájomne empatívny.
B. Boboková

UŽ PO ŠTVRTÝ KRÁT ...
Tak  ako  minulé  tri  letá,  tak  aj  toto 
leto,  a hlavne  jeho  koniec  ozdobila 
spomienka na SNP. Túto spomienku 
zorganizoval  DHZ  Drienov,  ktorý 
v spolupráci  s OcÚ Drienov  pripravil 
Vatru SNP. 
Jej  štvrtý ročník  sa začal  písať  dňa 
29.8.2008, kde na futbalovom ihrisku 
bolo  okrem  spomínanej  Vatry 
pripravené  aj  niekoľko  atrakcii  pre 
malých, ale aj pre veľkých. Samotný 
program  začal  o 16:00,  keď  sa 
rozpútala  detská  disco,  počas  nej 

došlo k niektorým technickým problémom, ktoré aj tak nikoho neodradili 
od možnosti zabaviť sa. Počas dňa bola pripravená nafukovacia žirafa, 
cukrová vata, deti sa mohli zabaviť aj pri pozeraní bábkového divadla, 
pri ukážke dobových zbraní a kostýmov, ale aj pri vystúpení folklórnej 
skupiny Jakubovčan, ktorá svojím programom zaujala ako starších tak 
aj mladších. 
Po zotmení nasledovalo samotné zapálenie Vatry, ktoré nasledovalo po 
príhovore starostu obce, nasledovala paľba do vzduchu od košických 
predstaviteľov ruskej armády, ohňostroj a už len zábava. O tu sa hlavne 
starala  skupina  Problém  ale  tiež  DJ  Rasťo.  Zábava  sa  skončila  až 
niekoľko  hodín  po  polnoci  a nebyť  relatívne  chladného  počasia 
a technických problémov mohla pokračovať ešte dlhšie. 
Nakoniec by som sa chcel  v mene DHZ Drienov poďakovať všetkým, 
ktorí  prišli  na  ihrisko  podporiť  našu  snahu  o pekný  kultúrny 
a spoločenský koniec leta v Drienove, a chcem Vás ubezpečiť, že o rok 
sa stretneme znovu, a že pre Vás pripravíme niečo nové a zaujímavé. 
 V neposlednom rade chcel by som poďakovať všetkým, ktorí pomohli 
zorganizovať túto spomienku.  Hlavná vďaka patrí  tým,  ktorí  obetovali 
kusisko svojho osobného času a síl  a pomohli  nám zorganizovať túto 
spomienku.  Jedná  sa  o členov  a sympatizantov  DHZ,  poslancov 
obecného  zastupiteľstva,  na  čele  so  starostom  obce  a taktiež 
sponzorov. Medzi mnohými rád by som spomenul niektorých:
-Ronex Drienov  -  Josama Drienov  -  Eldan D.  -  Drienpig D.  -  MK 
Servis D.  -  PD Lemešany  -  Remoza Ličartovce  -  Bamida Prešov  - 
stav.Rapes D.  -  železiarstvo Kovo-Mat D.  -  Maroš Cvik – elektroinšt. 
material  -  stav.činnosť J.Semančík D.  -  rod. Koleničová D.  -  lesná 
spoločnosť Kerňa D.  -  potraviny Jurková D.  -  …
Matúš Jurko,člen DHZ Drienov
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